
Fra: Førre, Jostein 
Sendt: 6. mai 2019 14:56 
Til: Aleheim, Åse 
Emne: FW: Viksefjorden 
Vedlegg: straumen.jpg; Uoversiktlig.jpg; Straumen viksefjorden sett fra Øst.JPG; 

1465541462657.jpg; Areal oversikt Straumen.JPG; Straumen sett fra 
Vest.PNG; trangt (1).jpg; 1465541461195.jpg 

 
Hei! 
 
Til kommuneplanen 
 
jf 

 
From: Steinar Ervesvåg [<mailto:steinar.ervesvag@haugnett.no>]  
Sent: Monday, May 6, 2019 1:30 PM 
To: Førre, Jostein <Jostein.Forre@sveio.kommune.no <mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no>> 
Subject: RE: Viksefjorden 

 
Hei Jostein.Takk det samme :)  

 

 

Legger ved noe bilder som avtalt og innspill til vedleggene. Det bør utvides som vist på bilder med ca 2-3 

meter bredde og ca 10 i lengderetning (ca totalt 90 M3 fast fjellmasse over/ under havnivå kartverk 0), som må 

sprenges vekk. Dette vil gi et bedre miljø for Viksefjorden som er en terskelfjord og har dårlig utskifting av 

vann. Det bør i tillegg vurderes mudring  som også vil få en positiv effekt for miljøet. Straumen består for det 

meste av skjelsand som kan brukes i landbruket for og få bedre PH verdi. Videre vil vi få en trygger innseiling 

til fjorden da båttrafikk er sterkt økende pga økt byggeaktivitet både fra Sveio og Haugesund siden. Når 

Straumen  er på sitt sterkeste renn den ca med 6-7 knopp som gjør det umulig og kunne vike ved medstraum 

og kan før til farlige situasjoner, Men miljfaktoren er den størst gevinstfaktor her.  

 

Dessverre har vi siden vi sist snakket sammen hatt 2 uhell med båter  august 2018 i Straumen som har 

grunnstøtt pga sterk straum. Videre vurderer noen og selge båtene(en står allerede på Finn) sine pga dette at det 

ikke går an og komme seg trykt gjennom straume med større båter Har nå brukt mye tid og år på dette uten at 

noe har kommet videre. 

<https://www.h-avis.no/batsesong/sveio/haugesund/her-ferdes-jeg-med-hjertet-i-halsen/s/5-62-271741>           

<https://www.h-avis.no/nyheter/sveio/haugesund/ma-ferdes-pa-eget-ansvar/s/5-62-454099>  (NB må abonnent 

tilgang H-avis) 

Hadde satt pris på at noe ble iverksatt umiddelbart uten at vi skal bruke år via kommuneplanen mm. Hadde vert 

fint om du kunne informert angående fremdrift fremover vist mulig. 

 

Med vennligst hilsen 

Steinar 
 

 

Torsdag 28. Mars 2019 13:46 CET skrev Førre, Jostein <Jostein.Forre@sveio.kommune.no 

<mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no>>: 

  

  



Hei! 

  
Takk for sist! 

  
Hadde du hatt muligheit til å sende inn eit skriftleg forslag (pr e-post)  i forhold til ei utbetring av 
Viksefjorden/Straumen? Innspelet vil då bli tatt inn i  arbeidet vårt med kommuneplan. Skriv gjerne litt 
om problematikken, og om løysinga som du ser for deg. Legg gjerne ved eit kart der du markerer grovt 
kor du meiner det kan gjerast noko for å betre situasjonen. 

  
Fint om du tar med noko om finansiering om du har tenkt meir på det. 

  
På denne måten får vi belyst kva som må undersøkast etc. og kor stort tiltaket eventuelt må vera. Det er 
og her det må starta for å få forankra ei eventuell bruk av kommunale midlar. 

  
Send til meg eller Åse Aleheim, kommuneplanleggar (adresse i kopifeltet). 

  

  
Mvh 
Jostein Førre 
Rådmann 
Telefon:  53 74 80 80 - Mobil 94 53 44 44 

E-post: Jostein.Forre@sveio.kommune.no <mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no> 

 

 
 Kan ikke vise det koblede  

bildet. Filen kan være flyttet,  
ha fått nytt navn eller være …

 
Telefon sentralbord:  53 74 80 00 
www.sveio.kommune.no <http://www.sveio.kommune.no/> 
postmottak@sveio.kommune.no <mailto:postmottak@sveio.kommune.no> 
  

  

  
From: Steinar Ervesvåg [<mailto:steinar.ervesvag@haugnett.no>] 
Sent: Tuesday, January 22, 2019 11:22 AM 
To: Førre, Jostein <Jostein.Forre@sveio.kommune.no <mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no>> 
Subject: Viksefjorden 

  

-------- Originalpost -------- 

Emne: Viksefjorden/Straumen 

Dato: Torsdag 13. Desember 2018 09:58 CET 

Fra: Steinar Ervesvåg <steinar.ervesvag@haugnett.no <mailto:steinar.ervesvag@haugnett.no>> 

Til: Jostein.Forre@sveio.kommune.no <mailto:Jostein.Forre@sveio.kommune.no> 

 

 

Hei Jostein. 

Sente en epost post til deg for en tid tilbake angående emnet nedefor. 

 



Viser til en hyggelig samtale angående Viksefjorden/Straumen for noen måneder siden. 

 

Lurte litt på status her. Så at laksenæringen bidro med litt ekstra midler til kommunen, så dett bør 

jo være et alternativ til og bedre forholdene til fjorden både miljømessig og sikkerhetsmessig. 

Hører fra deg. 

 

Mvh 

Steinar 

 

 

  

 

 

 

  


